

土木工程 🕥

一、专业介绍 ///

土木工程专业为湖北省品牌专业、湖北省重点学科、湖北省楚天学者设岗学科,具有土木工程一级学科硕士学位授予权及建筑与土木工程专业学位授予权。土木工程专业旨在培养适应社会发展需要,具备扎实的基础理论和专业知识、较强的工程实践能力和创新意识,以及良好的信息获取能力的高素质应用型技术人才。毕业生能够从事建筑工程及土木工程相关领域的设计、施工和管理等工作,具有初步的项目规划和研究开发能力。

土木工程专业以培养高质量人才为第一目标,注重学生全面发展,积极培养学生的创新创业能力。毕业生就业主要集中在施工、设计、勘察、造价、检测、监理、房地产、研究、教育、公务员等领域。

本专业的核心课程主要有:结构力学、工程地质、建筑学、混凝土结构设计原理、钢结构、 土木工程材料、土木工程施工、土木工程测量、高层建筑结构设计、工程预算及招投标等。

二、基本学制

4年

三、学位授予

工学学士

四、收费

学费: 18,000元/年 住宿费: 4,200元/年 书本费: 500元/年(多退少补)



保险费: 800元/年 体检费: 340元/年

居留许可费: 400元/年

注册费: 400元 (仅限第一年)

五、联系方式 ////

地址:中国湖北省武汉市洪山区雄楚大道693号武汉工程大学国际学院

电话: +86-27-87193658/+86-27-87193677

传真: +86-27-87193638

电邮: witsie1972@163.com; patriciaygl@163.com

网址: http://gjxy.wit.edu.cn/







Civil Engineering \(\right)

1. Introduction

Civil Engineering is the provincial brand specialty and the key discipline of Hubei province with Chutian Scholar Program offered. It has the right to grant a master's degree in Civil Engineering and a professional master degree in Architecture and Civil Engineering. Civil Engineering aims to cultivate high-quality applied technical talents who meet the social development need and have the solid basic theory and professional knowledge, strong engineering practical ability, sense of innovation, and a good command of information acquisition. Graduates will be able to work in the design, construction and management of construction, civil engineering and related fields with the basic capabilities of project planning, research and development.

Civil Engineering aims to foster high-quality talents with the capability of innovation and entrepreneurship, focusing on the overall development of students. Graduates will be engaged in the fields of construction, design, survey, cost, testing, supervision, real estate, research, education, civil servants, etc.

The core courses: Structural Mechanics, Engineering Geology, Architecture, Principles of Concrete Structure Design, Steel Structure, Civil Engineering Materials, Civil Engineering Construction, Civil Engineering Survey, High-rise Building Structure Design, Project Budget and Bidding.

2. Basic length of schooling

4 years

3. Degree to be granted ///

Bachelor of Engineering

4. Fees

Tuition: 18,000 RMB Yuan per year (Course taught in English)

Accommodation: 4,200 RMB Yuan per year

Textbooks: 500 RMB Yuan per year (or charged according to the actual situation)

*According to China's relevant laws and regulations, foreign students should pay fees as follows:

Insurance: 800 RMB Yuan per year

Physical Examination: 340 RMB Yuan per year Residence Permit: 400 RMB Yuan per year

Registration fee: 400 RMB Yuan (the first year only)

5. Contact Information //

Address: School of International Education

Wuhan Institute of Technology

No. 693 Xiongchu Ave., Hongshan Dist., Wuhan, Hubei, P.R.China

Tel: +86-27-87193658/+86-27-87193677

Fax: +86-27-87193638

E-mail: witsie1972@163.com; patriciaygl@163.com

Website: http://gjxy.wit.edu.cn/

